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Referat fra Generalforsamling 

torsdag d. 3. april 2014 kl. 19.00 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Fremlæggelse af regnskab. 

4. Snerydning. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg af bestyrelse. 

a. På valg er Ejnar Andersen og Henrik Schefferling.  

Henrik modtager genvalg. 

Valg af revisor. 

b. På valg er Henning Kjær. 

Henning modtager genvalg. 

7. Eventuelt. 

================================================================================ 

Ad 1 

Erling Korsgaard blev foreslået og valgt. 

Ad 2 

Ejnar fremlagde beretningen, som blev godkendt. 

Ad 3 

Henrik fremlagde regnskabet, som blev godkendt. 

Ad 4 

Ejnar informerede om kommunens nedprioritering af grundejerforeningens veje mht. snerydning, 

samt om grundejerforeningens pligter i forbindelse med snerydning og glatførebekæmpelse. Den 

nye bestyrelse vil arbejde på en ny privat løsning for snerydning inden næste vinter. 

Ad 5 

Der var ingen indkomne forslag. 
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Ad 6 

Bestyrelsen: Henrik Schefferling blev genvalgt, mens Kim Christensen blev nyvalgt. 

Revisor: Henning Kjær blev genvalgt. 

Ad 7 

Lars Andersen, Uranusvej 4, kom med information omkring læbæltet ud mod ringvejen. Han har 

aftalt med kommunen, Tommy Troelsen, at hver grundejer, der har skel mod læbæltet, kan 

markere de træer, som ønskes væltet, med plastikposer. Herefter skal Lars informeres om, hvor 

mange træer der er markeret op ud for hver grund, hvorpå han kontakter kommunen om 

fældning. 

Der blev udtrykt bekymring for helhedsindtryk af læbæltet, samt for eksisterende fugle- og dyreliv 

i bæltet, i det tilfælde at skovfældningen ikke blev gjort mere struktureret, eller at samtlige træer 

blev fældet.  

Lars vil derfor tage kontakt til kommunen igen for at arrangere et møde, hvor man forsøger at 

komme frem til en plan for en mere struktureret fældning, der tager hensyn til helhedsindtryk, 

såvel som fugle- og dyreliv. 

 

Slutteligt kom forskellige forslag til ønsker omkring forbedring af fliser og legeplads, som 

medbringes til fejedag. 

Referat ved Mette Mølgaard Jensen d. 6. april 2014 

 


